

感謝大家的熱烈支持!

「轉身射個3分波」活動名額已滿,請繼續關注太古城中心的精彩活動。

Thank you all for your enthusiastic support!

Registration for the "Spin and Shoot a 3-Pointer" event is now full. Please stay tuned for more exciting activities at Cityplaza.

2025【轉身射個三分波】活動

活動玩法

此活動會分成上午的初賽及下午的決賽,於初賽表現最佳之十位參加者將晉級至決賽活動。

初賽玩法

- 1. 參加者需站在指定位置投籃
- 2. 於限時30秒內,每位參加者將有最多5次投籃機會,每射入一球將獲得一分
- 3. 初賽獲得最高分月最快完成的十名參加者將晉身決賽
- *如出現同分及同時間紀錄的參加者,將需要進行多一輪比試以獲取最終晉級資格

決賽玩法

- 1. 於限時1分鐘內,每位參加者將有最多10次投籃機會,10球需於球場左右兩邊指定位置投射,每邊5球,每射入一球將獲得一分
- 2. 每邊的第5球 (即第5及第10球) 為bonus ball·需先「轉身」取球·再轉身射球·成功入球將會獲得雙倍分數 (即 + 2分)
- 3.最高分且最快完成的三位參加者將獲得豐富禮品。
- *如出現同分及同時間紀錄的參加者,將需要進行多一輪比試以決定最終得獎者

活動獎品

頭獎:HK\$3,000 太古城中心商場電子禮券 及 NBA禮盒

二獎:HK\$2,000 太古城中心商場電子禮券 及 NBA禮盒

三獎:HK\$1,000 太古城中心商場電子禮券 及 NBA禮盒

每位出席活動的參加者都會得到限量版Cityplaza X NBA籃球鎖匙扣乙個。

報名方法

參加者必須年滿18歲,且需於太古城中心Instagram (@cityplazahk) 以Direct Message提供以下所需資料報

名:

註明參加【轉身射個三分波】活動

• Instagram帳戶名稱

報名日期及時間:2025年6月10日至2025年7月6日23時59分

活動日期:2025年7月12日

活動名額: 名額共100個, 先到先得, 額滿即止。

2025 "Spin and Shoot a 3-Pointer"

Event details

The game will be divided into a preliminary session in the morning and a final session in the afternoon. The top ten participants from the preliminary session will advance to the final session.

Preliminary Session

- 1. Participants need to stand in the designated position to shoot.
- 2. Each participant will have up to 5 shooting opportunities within 30-second time limit, and will receive 1 point for each goal scored.
- 3. The top 10 participants with the highest scores and fastest completion times in the preliminary session will advance to the final.
- *In case of a tie in both score and time, tied participants will compete in an additional round to determine the final qualifiers.

Final Session

- 1. Each participant will have up to 10 shooting opportunities within 1 minute time limit. The 10 shots must be shot at designated positions on the left and right sides of the court, 5 shots on each side, and will receive 1 point for each goal scored.
- 2. The 5th ball on each side (i.e. the 5th and 10th ball) is a bonus ball. Participant must first "turn around" to get the ball, then turn around and shoot the ball. Participant successfully score a will get double points (i.e. +2 points)
- 3. The top 3 participants with the highest scores and fastest completion times will receive generous prizes.
- *In case of a tie in both score and time, tied participants will compete in an additional round to determine the final winners.

Prizes

First Prize: HK\$3,000 Cityplaza mall e-Voucher and NBA Gift Set Second Prize: HK\$2,000 Cityplaza mall e-Voucher and NBA Gift Set Third Prize: HK\$1,000 Cityplaza mall e-Voucher and NBA Gift Set

One limited-edition Cityplaza x NBA Basketball Charm will be awarded to each participant who attended the

event.

Registration Details

Participants must be at least 18 years of age. Participants are required to register for the event by sending the necessary information via Direct Message to Cityplaza's Instagram Account (@cityplazahk). The information to be provided includes:

- A clear indication of participation in the "Spin and Shoot a 3-pointer".
- Instagram account username

Registration Date & Time: 10 June 2025 to 6 July 2025 23:59

Event Date: 12 July 2025

Event Quota: A total of 100 quotas are available, on a first-come, first-served basis while quotas full.

2025【轉身射個三分波】活動 - 條款及細則

- 1. 【轉身射個三分波】活動 (下稱活動) 將於 2025 年 6 月 10 日起開始報名至 2025 年 7 月 6 日截止報名。參加者需於太古城中心 Instagram (@cityplazahk) 以 Direct Message 提供所需資料報名:
 - 註明參加【轉身射個三分波】活動
 - Instagram 帳戶名稱
- 2. 參加者必須年滿 18 歲。
- 3. 活動名額有限·先到先得·額滿即止。每人及每個 Instagram 帳戶只可報名一次·成功報名之參加 者將會收到太古城中心 Instagram Direct Message 的確認參加通知。
- 4. 是次活動除了透過 Instagram 以外,並無其他途徑參加。如因任何電腦和流動通訊裝置型號、網絡、技術、駭客活動等技術問題及/或任何不可抗力的理由,而導致參加者無法接收或遺失確認參加通知,太古地產管理有限公司概不負責。
- 5. 活動將於2025年7月12日舉行,分成上午的初賽及下午的決賽,於初賽表現最佳之十位參加者將晉 級至決賽,初賽及決賽活動詳情將於活動當天於場內公佈。
- 6. 太古城中心將於活動當天向每位出席活動的參加者送出限量版Cityplaza X NBA籃球鎖匙扣乙個,未有出席的參加者將不可獲此禮品。於決賽表現最佳之三位參加者將獲得以下指定獎賞,得獎者需於活動當天提交合資格的LIVE+會員號碼,有關獎賞將會存入所提交之會員帳戶,會員號碼一經提交均不能更改:
 - 頭獎:HK\$3,000 太古城中心商場電子禮券 及 NBA 禮盒
 - 二獎:HK\$2,000 太古城中心商場電子禮券 及 NBA 禮盒
 - 三獎:HK\$1,000 太古城中心商場電子禮券 及 NBA 禮盒
- 7. 所有活動名額、禮品及獎賞均不可退回、退款或更換,亦不可兌換成現金、其他禮物或服務。

- 8. 活動如受天氣或其他因素影響,太古地產管理有限公司有權更改、調整、延期或終止活動,而毋須 作出其他安排或給予參加活動的人士任何補償。
- 9. 所有參加者必須在確認參加通知內的指定日期及時間到達場地,並於入場前出示相應之確認參加通知。若參加者無法出示上述所須資料作認證用,太古地產管理有限公司將有權拒絕參加者參加活動。
- 10. 活動不設候補名單。如參加者於指定時間開始5分鐘後仍然缺席,將不能參與是次活動,並不設後補安排。
- 11. 請穿著運動服到場,基於安全起見,太古地產管理有限公司保留拒絕任何未穿著適當運動服裝的參加者參加活動的權利。所有參加者必須在簽署活動免責聲明後才能參加活動。
- **12.** 太古地產管理有限公司有權取消或更改活動之日期及時間、活動名額、入場人數、條款及細則而無 須另行通知。
- 13. 所有參加者必須跟從太古地產管理有限公司及在場工作人員之指示。如有任何參加者干擾活動進行、作出不當行為或危及他人安全,太古地產管理有限公司保留隨時即時取消有關參加者之參加資格之權利。
- 14. 參加者須自行保管其個人財物,太古地產管理有限公司無須為參加者之財物損壞或損失負責。
- **15.** 在活動進行期間·太古地產管理有限公司會拍攝照片和/或視頻錄像。這些素材可能會用於太古城中心的社交媒體及/或網站·並可能在未附帶個人識別資訊的情況下提供予媒體刊登。
- 16. 參加者均自願參加是次活動。太古地產管理有限公司不會就參加者參加活動後可能遭受或導致的任何損失或損害(包括但不限於直接、間接或後果性損失)、人身傷害、身體受傷或死亡負責,亦無須作出賠償或任何法律責任。
- 17. 参加者一經遞交報名申請,即被視為明白、接受及願意遵守太古地產管理有限公司之條款及細則。 如有任何違反條款及細則之情況,或任何不誠實及/或造假行為,太古地產管理有限公司保留即時 取消有關參加者之參加資格之權利而不另作通知。
- 18. 當參加者參與此活動,即代表同意受此條款及細則所約束。如就此活動有任何爭議,太古地產管理 有限公司有權取消參加者之參加資格,並對於任何破壞活動之行為保留法律追訴權。
- 19. 若有任何爭議,太古地產管理有限公司保留最終決定權。
- 20. 中文譯本與英文本意如有不合或爭議之處,應以英文之解釋為據。

Terms and Conditions of 2025 "Spin and Shoot a 3-Pointer"

- 1. The registration for "Spin and Shoot a 3-Pointer" (the Event) will take place from 10 June 2025 until 6 July 2025. Participants are required to register for the event by sending the necessary information via Direct Message to Cityplaza's Instagram Account (@cityplazahk). The information to be provided includes:
 - A clear indication of participation in the "Spin and Shoot a 3-Pointer"
 - Instagram account username
- 2. Participants must be at least 18 years of age.
- 3. Registrations are on a first-come, first-served basis while quotas full. Only one registration will be accepted per person and per Instagram account. Successful registrants will receive a confirmation notification via Direct Message from Cityplaza's Instagram Account.
- 4. There is no alternative registration route available all registrations for the event must be made via Instagram. Swire Properties Management Limited will bear no responsibility for participants who are unable to receive or lose confirmation notification due to any issues related to computer or mobile device models, networks, technology, hacking, and/or any other reasons outside our control.
- 5. The event will be held on 12 July, 2025, and will be divided into a preliminary session in the morning and a final session in the afternoon. The top ten participants from the preliminary session will advance to the final session. Detailed information about both the preliminary and final sessions will be announced on-site on the day of the event.
- 6. On the day of the event, ONE limited-edition Cityplaza x NBA Basketball Charm will be awarded to each participant who attended the event. Participant who does not attend the event will not be entitled for this reward. The top three performers in the final session will entitle designated prizes. Winners need to submit their eligible LIVE+ member number on the day of event, prizes will be credited to the submitted LIVE+ members' account. The member number cannot be changed once submitted:
 - First Prize: HK\$3,000 Cityplaza mall e-Voucher and NBA Gift Set
 - Second Prize: HK\$2,000 Cityplaza mall e-Voucher and NBA Gift Set
 - Third Prize: HK\$1,000 Cityplaza mall e-Voucher and NBA Gift Set
- 7. Participations, prizes and rewards are not returnable, refundable or exchangeable and cannot be exchanged for cash or other services or products.
- 8. If the event is suddenly affected by weather or other unforeseeable circumstances, Swire Properties Management Limited is entitled to amend, vary, postpone, or terminate the event without other arrangements or compensation to participants.
- 9. All participants must arrive at the venue at the noticed date & time and present the confirmation notification. Late-comers might not be allowed in and no make-up participation will be arranged. Swire Properties Management Limited reserves the right to refuse entry if any participant cannot provide the required information for verification purposes.

- 10. There is no waiting list arrangement. If any registered participant does not show up within 5 minutes of the scheduled start time, his/her quota will be cancelled automatically with no make-up participation will be arranged.
- 11. Proper sports attire is required for participants to ensure safety. Swire Properties Management Limited reserves the right to refuse entry to any participant who is not wearing appropriate sports attire. Participants must sign the event waiver form to participate in the event.
- 12. Swire Properties Management Limited reserves the right to cancel and reschedule the event or amend the terms and conditions at any time without prior notice to participants.
- 13. All participants must follow on-site instructions given by staff and helpers provided by Swire Properties Management Limited. If any participants disturb the event, misbehave or endanger the safety of others, Swire Properties Management Limited reserves the right to deny their participation in the event.
- 14. Participants are responsible for ensuring the safety of their personal belongings. Swire Properties Management Limited are not liable for any loss of or damage to participants' belongings.
- 15. Photographs and/or video recording will be taken at the event, which may include your photographs, and may be used in social media platform(s) and/or website(s) of Cityplaza and/or shared with press for publication without accompanying identifying information.
- 16. All participation in the event is on a voluntary basis. Swire Properties Management will not be liable and held responsibility for any loss or damage (including, but not limited to, direct, indirect or consequential losses), damage, bodily or physical injury, harm, or death that may be caused by, arise, result from, or be attributable to the participation in the event, which may be suffered or sustained by the participants as a result of attending the event, and will be exempt from all legal liability, compensation and responsibility that may be caused by the event.
- 17. Upon successful registration, participants acknowledge that they have understood, accepted and are willing to comply with the terms and conditions from Swire Properties Management Limited. In case of any breach of these terms and conditions, or any dishonest conduct and/or acts of counterfeit activity, Swire Properties Management Limited reserves the right to deny their participation in the event without prior notice.
- 18. By participating in the event, participants agree to be bound by these terms and conditions. Swire Properties Management Limited reserves the right to disqualify participants in case of any dispute and reserves the right of legal recourse for any acts that disrupt the event.
- 19. In the case of any dispute, Swire Properties Management Limited reserves the right of final decision.
- 20. In the case of any inconsistency or discrepancy between the Chinese translation and the English version of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.